明州國語基督教會主日崇拜 MMCC Sunday Worship

行在又新又活的路上 Walking on the New and Living Way 希伯來書 Hebrews 10:19-25

> 劉星牧师 Rev. Xing Liu

2024年4月21日 April 21, 2024





請安靜默禱 Silent Prayer

唯耶和華在他的聖殿中,全地的人都當在他面前**肅敬靜默** 哈巴谷书2:20

The Lord is in his holy temple; let all the earth be silent before him.

Habakkuk 2:20

敬拜期间请关闭電話或静音 Please turn off or mute your phone during worship



宣召 Call to Worship

詩篇

Psalm 124:1-8





詩篇 Psalm 124:1-8

1以色列人要說:「若不是耶 和華幫助我們,2若不是耶和 華幫助我們,當人起來攻擊我 們, 3向我們發怒的時候, 就 把我們活活地吞了。4那時波 濤必漫過我們,河水必淹沒我 們,5狂傲的水必淹沒我們。 6耶和華是應當稱頌的!他沒 有把我們當野食交給他們吞吃。 7我們好像雀鳥從捕鳥人的網 羅裡逃脫,網羅破裂,我們逃 脱了。8我們得幫助,是在乎 倚靠造天地之耶和華的名。

If it had not been the LORD who was on our side—let Israel now say—

² if it had not been the LORD who was on our side when people rose up against us,

³ then they would have swallowed us up alive, when their anger was kindled against us;

⁴ then the flood would have swept us away, the torrent would have gone over us;

⁵ then over us would have gone the raging waters.

⁶ Blessed be the LORD, who has not given us as prey to their teeth!

⁷ We have escaped like a bird from the snare of the fowlers;

the snare is broken, and we have escaped!

⁸ Our help is in the name of the LORD, who made heaven and earth.

聖哉!聖哉!聖哉!

全能大主宰

Holy Holy Lord Gog Almighty

233 Hymns for God's People



獻禱

Invocation





倚靠主永遠膀臂

Leaning on the Everlasting Arms

奉獻 Tithe & Offering







金句背誦 Memory Verse

希伯來書 10:25

你們不可停止聚會,好像那些停止慣了的人,倒要彼此勸勉; 既知道那日子臨近,就更當如此。

Hebrews 10:25

not neglecting to meet together, as is the habit of some, but encouraging one another, and all the more as you see the Day drawing near.





讀經 Scripture Reading

希伯來書

Hebrews 10:19-25





希伯來書 Hebrews 10:19-25

19 弟兄們, 我們既因耶穌的血得以坦然進入 20 是藉著他給我們開了一條又新又 至聖所, 活的路, 從慢子經過, 這慢子就是他的身體; 21 又有一位大祭司治理神的家, 22 並我們 心中天良的虧欠已經灑去,身體用清水洗淨了, 就當存著誠心和充足的信心來到神面前。 也要堅守我們所承認的指望,不致搖動, 那應許我們的是信實的。 24 又要彼此相顧, 激發愛心, 勉勵行善。 25 你們不可停止聚會, 好像那些停止慣了的人, 倒要彼此勸勉; 既知 道那日子臨近, 就更當如此。

¹⁹ Therefore, brothers, since we have confidence to enter the holy places by the blood of Jesus, ²⁰ by the new and living way that he opened for us through the curtain, that is, through his flesh, ²¹ and since we have a great priest over the house of God, ²² let us draw near with a true heart in full assurance of faith, with our hearts sprinkled clean from an evil conscience and our bodies washed with pure water. ²³ Let us hold fast the confession of our hope without wavering, for he who promised is faithful. ²⁴ And let us consider how to stir up one another to love and good works, ²⁵ not neglecting to meet together, as is the habit of some, but encouraging one another, and all the more as you see the Day drawing near.

證道 Sermon

行在又新又活的路上 Walking on the New and Living Way

經文:希伯來書

Hebrews 10:19 - 25





行在又新又活的路上 Walking on the New and Living Way

一、知道耶穌為信徒所成就的 Know what Christ has done for believers. Vs.19-22a.

- 1. 他給我們開了一條又新又活的路。
- 2. 他為我們做大祭司。
- 3. 他灑去了我們天良的虧欠。



行在又新又活的路上 Walking on the New and Living Way

二、盡信徒當盡的本分 Do what a believer should do. V.22b-25

- 1. 以充足的信心親近神。
- 2. 堅守所承認的指望。
- 3. 以爱心彼此相顧。
- 4. 不可停止聚會。





祝福 Benediction

站立 Please Rise







主禱文

『我們在天上的父, 願人都尊你的 名為聖, 願你的國降臨, 願你的旨 意行在地上,如同行在天上。 我們 日用的飲食,今日賜給我們。免我 們的債,如同我們免了人的債。不 叫我們遇見試探, 救我們脫離凶惡。 因為國度、權柄、榮耀, 全是你的, 直到永遠。阿們。』

rakeren@gmail.com

Lords' Prayer

Our Father who art in heaven, hallowed be thy name. Thy kingdom come. Thy will be done on earth as it is in heaven. Give us this day our daily bread, and forgive us our trespasses, as we forgive those who trespass against us, and lead us not into temptation, but deliver us from evil. For thine is the kingdom and the power, and the glory, forever and ever. Amen.

欢迎與報告 Welcome & Announcement

- 1. 這週主日學學習《約書亞記縱覽》。
- 2. 长執事會確定MMCC 24-25年度執事候選人为楊昆原弟兄,凌雲英以及劉浩姊妹。
- 3. 4/28主日崇拜後教會將召開年度的會員大會,请所有會員预留时间參加,當天的主日學取消。
- 4. 上週主日敬拜约有41人参加,收到一般奉献\$1348.00。请大家把十一奉献及感恩、爱心等其它奉献寄到教会信箱: MMCC, P. O. Box 390514, Minneapolis, MN 55439。

奉獻記錄 (截至4/14/2024)

年度纍計預算 \$95,299.62 超 (差)额 年度纍計實際 \$108,517.04 \$13,217.42

本周禱告主題: 為宣教事工祷告

- 教會支持的宣教事工
- 個人傳福音的心
- 未信的家人和慕道友
- 身體軟弱有病痛的醫治





殿乐 Postlude



